
 

Danske Naturisters generalforsamling 2023 
Dato: Lørdag den 17. juni 2023 
Adresse: Lillebælt Naturistcamping, Fjordvej 74, 5500 Middelfart 

Dagsorden ifølge vedtægterne: 
1. Valg af dirigent og referent samt stemmetællere 

Jette Gotsche vælges som dirigent. 

Bendt Mollerup vælges som referent. 

Henning Møller & Birgit Torup vælges som stemmetællere. 

Dirigenten gennemgik formalia omkring indkaldelsen og konstaterede, at fristen på tre måneder for 

orientering om generalforsamlingsdatoen ikke var overholdt; dette var dog meldt ud på forhånd af 

formanden. Invitationen til generalforsamlingen samt bilag var udsendt rettidigt, men bestyrelsens 

forslag til kontingent og rabat til lokalforeningsmedlemmer for det kommende år var ikke vedlagt 

dagsordenen, hvilket er et krav ifølge vedtægterne. Generalforsamlingen accepterede at 

gennemføre generalforsamlingen på trods af disse forhold. 

 

2. Fremlæggelse af bestyrelsens beretning til godkendelse 

Beretningen blev fremlagt af Bjørn Michaelis og er vedlagt referatet. 

Kommentarer til beretning: 

Referater af bestyrelsesmøder udsendes for sent. Bestyrelsen vil forsøge at udsende det hurtigere. 

Jens Erik Clausen: Spurgte til samarbejde med Dansk Naturist Union. Anders, som er med i begge 

bestyrelser, ønsker dialog og samarbejde mellem de to foreninger og forsøger bl.a. at informere og 

at mane rygter i jorden. 

Pernille fra DNU oplyste, at DNU laver arrangementer om sommeren, mens DN fortrinsvis laver 

arrangementer om vinteren. 

Beretningen blev godkendt. 

 

3. Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse 

Regnskabet er udsendt sammen med indkaldelsen. 

Regnskabet blev gennemgået af kasserer Bjørn Michaelis. 

Kommentarer til regnskabet:  

Mikael Holck Jacobsen:  Posten Korrektion egenkapital bør bogføres under Egenkapital primo 

Henning udtrykte tak til Bjørn for fremlæggelse af regnskab samt arbejdet med regnskabet - 

sammen med ren ros til kokken fra landslejren. 

Regnskabet blev godkendt. 

 



 
4. Indkomne beslutningsforslag 

Bestyrelsen foreslog, at fristen for at orientere om generalforsamlingsdatoen ændres fra tre 

måneder til to måneder. Forslaget blev enstemmigt vedtaget og vedtægterne opdateres snarest. 

 

5. Bestyrelsens forslag til handlingsplan for den kommende 12 måneders periode 

Formand Torben Larsen gennemgik bestyrelsens forslag og nævnte bl.a., at de tre foreslåede 

søjler har været diskuteret i bestyrelsen på basis af input fra fællesmødet i Them.  

Peter Flindt-Hansen var ikke enig i formuleringen ”ikke seksuelle sammenhænge”, som kan give 

anledning til misforståelse 

Flere andre udtrykte, at det var godt at netop denne formulering var med.  

 

6. Fastlæggelse af kontingent og rabat til lokalforeningsmedlemmer for det 

kommende kalenderår 

Bestyrelsen foreslog, at såvel kontingent som rabat forblev uændret, hvilket blev godkendt. 

 

7. Bestyrelsens redegørelse for budgettet i indeværende kalenderår og budgettet for 

det kommende kalenderår 

Bjørn Michaelis præsenterede overordnet budgettet for det kommende år til generel tilfredshed. 

8. Præsentation eller udpegning af DUN’s repræsentant i bestyrelsen 

Der var ingen kandidater til denne post. 

 

9. Valg af kasserer i ulige år  

Bjørn Michaelis er på valg. Han genopstiller og blev genvalgt. 

 

10. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer for 2 år 

Anders Rimdal og Fridolin Okkels er på valg og genopstiller. De blev begge genvalgt. 

Begge opfordrede i deres kandidatpræsentation afdelingerne til at søge penge fra afdelingspuljen 

til aktiviteter for medlemmer og evt. kommende medlemmer. 

11. Valg af 3 bestyrelsessuppleanter for 1 år 

De tre afgående suppleanter blev genvalgt: Pernille Rimdal Nielsen, Asger Sandal og Peter Flindt-

Hansen. Der er plads til fire suppleanter, men den sidste post blev ikke besat. 

 

12. Valg af revisor for 1 år 

Ib Birkemose genopstiller og blev genvalgt. 

 

 



 
- 

13. Valg af revisorsuppleant for 1 år 

Michael Holck Jacobsen genopstiller og blev genvalgt. 

 

14. Eventuelt 

Asger Sandal, formand for DN Storkøbenhavn, nævnte bl.a. underskudsgaranti til fitness samt 

tilskud til transport til generalforsamlingen på150 kr. til afdelingens medlemmer. 

Anny Møller orienterede om den nye lokalafdeling i Nordsjælland, som håber på igen at kunne 

arrangere svømning i Blovstrød. 

Anne Marie Møller opfordrede bestyrelsen til at kigge på, om referater fra bestyrelsen samt 

mødedato kunne sendes ud hurtigere.  

Karl-Henning undrede sig over, at en hvilende forening får tilskud. Der gives ikke tilskud til 

lokalforeningen, kun indkomst fra medlemskontingent. 

Lasse roste arrangementet. 

Bendt Mollerup oplevede via Facebook-grupper, at der var efterspørgsel efter dialogkaffe og 

strandture og opfordrede afdelingerne til at tænke i disse baner. Bestyrelsen tager det også til 

efterretning. 

Kaj opfordrede til at bestyrelsen er mere konsekvent ved benævnelsen 

generalforsamling/årsmøde. Ifølge vedtægterne er der tale om generalforsamling. 

Pernille Rimdal Nielsen fortalte om erfaring med nøgenvandring i statsskove mv. for at tiltrække 

nye medlemmer.  

Konkrete datoer: Mandag den 26. juni (lukket arrangement) og søndag den 23. juli, annonceres i 

nyhedsbrev. 

 

Mødet blev hævet i god ro og orden. 

 


